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A tavalyi évi önkormányzati tájékoztató óta jelentős események történtek az Ózd 

Városi Férfi Teke Club éltében.  

 

A 2012/2013-as bajnoki szezonban egy vezetőségváltást követően fiatalokkal és 

elsősorban kezdő sportolókkal kezdte meg a bajnoki szezont a csapat. Sikerült egy 

olyan igazolással erősíteni a játékos gárdát, ami az egész szezon alakulása 

szempontjából meghatározó volt. Stréer Tamás a Ferencvárosi Torna Club csapatától 

igazolt vissza, hiszen ő is itt kezdte pályafutását. A majd 2 éves távolléte során 

megszerzett tapasztalatok tették alkalmassá arra, hogy a csapat edzőjeként dolgozzon 

azon, hogy az év elején lefektetett célokat képesek legyünk elérni. Az anyagi és 

humán körülmények figyelembevételével a csapat egy szerénynek látszó, mégis 

nehezen elérhető céllal, bár emellett nagyobb reményekkel vágott neki az évadnak. 

Azt szerettük volna elérni, hogy a másodosztályban folytathassuk tovább a 

versenyzést az idei évadban is. A felkészülést jóval nagyobb létszámban kezdtük 

meg, mint amilyennel a bajnokság további részét végigvittük. Ennek elsősorban 

emberi okai voltak. Az újonnan igazolt játékosok és az előző szezonban is itt játszók 

közötti rivalizálás és megfelelési kényszer ellentéteket eredményezett a csapaton 

belül, ezért – az egyébként elnökségi tagnak választott – Tóth Attila már a 3. 

mérkőzéstől nem kívánt a csapat tagjaként tevékenykedni. A bajnokság hátralévő 

részében is sokaknál problémát okozott a sikertelen eredmény feldolgozása, ami 

rányomta a bélyegét az egész csapatban uralkodó légkörre. Néhányan erre a légkörre 

hivatkozva, néhányan egyéb iskolai és munkahelyi elfoglaltságokra hivatkozva 

távoztak a csapattól.  Ellentétek és széthúzás volt tapasztalható, viszont az anyagi 

körülmények nem tették lehetővé azt, hogy a vezetés keményen fellépjen, hiszen 

veszélybe kerülhetett volna a bajnokság befejezése, mert az események 

következtében illetve, sérülésem miatt, már a humán erőforrás is szűkössé vált.  

 

Ilyen körülmények között sikerült mégis elérni a kitűzött célokat és ezen felüli egyéni 

eredményeket is elkönyvelhet a csapat. A 22 mérkőzésből sikerült 7 győzelmet és 1 

döntetlent elérni. Ez pontosan arra volt elegendő, hogy a bennmaradáshoz szükséges 



helyezést magabiztosan megszerezzük. Az egyéni versenyek tekintetében Stréer 

Tamásnak és Adamecz Dánielnek sikerül komolyabb sikereket elérniük, hiszen 

Dániel serdülő korcsoportban egészen az országos döntőig menetelt. Tamás a 

felnőttek között szintén az ország legjobbjai között mérhette össze tudását a magyar 

válogatott játékosaival.  

 

Az anyagi helyzet az előző évekhez képest sokkal rosszabbul alakult. Az 

önkormányzati támogatás csupán arra volt elég, hogy a minimális költségeket fedezni 

tudjuk. Az év során két alkalommal is megítélt rendkívüli támogatás tette lehetővé 

gyakorlatilag azt, hogy az egyéni versenyeken és egy felkészüléshez szükséges 

határon túli versenyen is részt vehessünk.  

 

Az eddigi támogatást megköszönve és az elnökség céljait segítendő bízva további 

támogatásukban, kérem az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottságtól, valamint a 

Képviselő-testülettől a tájékoztatónk tudomásul vételét. 
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